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Protokół nr 19/2020
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 18 sierpnia 2020 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Krzysztof Mirecki – radca prawny;
3) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
4) Beata Pierzchlewicz – kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków

Pomocowych;
5) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny był radny Jacek Król, który dołączył do
posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
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3. Przyjęcie protokołów nr: 17/2020 z dnia 23 czerwca oraz 18/2020 z dnia 9 lipca
2020 r.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą
na powrót rodzica do pracy. Etap II” w ramach działania 7.6 Godzenie życia
prywatnego i zawodowego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Wsparcie kształcenia
ogólnego poprzez wykorzystanie nowoczesnych technologii informacyjno-
komunikacyjnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania 9.1.1 Wsparcie
kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

6. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2020/2021.
Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2020/2021.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji zaproponował rozszerzenie porządku obrad o pkt 6
„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa
w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2020/2021”:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Następnie Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z przyjętą
zmianą:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
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Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów nr: 17/2020 z dnia 23 czerwca oraz 18/2020 z dnia 9 lipca

2020 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie

Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą
na powrót rodzica do pracy. Etap II” w ramach działania 7.6 Godzenie życia
prywatnego i zawodowego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Wsparcie kształcenia
ogólnego poprzez wykorzystanie nowoczesnych technologii informacyjno-
komunikacyjnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania 9.1.1 Wsparcie
kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2020/2021.

7. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2020/2021.
Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2020/2021.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołów nr: 17/2020 z dnia 23 czerwca oraz 18/2020 z dnia 9 lipca
2020 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie protokół nr 17/2020 z dnia 23 czerwca 2020 r.:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



4

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Następnie poddał pod głosowanie protokół nr 18 z dnia 9 lipca 2020 r.:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą
na powrót rodzica do pracy. Etap II” w ramach działania 7.6 Godzenie życia
prywatnego i zawodowego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

Kierownik wydziału Beata Pierzchlewicz wyjaśniła, iż gmina otrzymała już środki
finansowe na ww. zadanie, jednakże radni muszą wyrazić zgodę na wprowadzenie
tego zadania do budżetu. Zadanie dotyczy dofinansowania usług opieki w żłobkach dla
dwudziestu pięciu dzieci do lat 3.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
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Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Wsparcie kształcenia
ogólnego poprzez wykorzystanie nowoczesnych technologii informacyjno-
komunikacyjnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania 9.1.1 Wsparcie
kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

Kierownik Beata Pierzchlewicz wyjaśniła, iż wsparcie byłoby dla uczniów dwóch
szkół podstawowych w zakresie: doposażenia pracowni informatycznej, szkoleń dla
nauczycieli oraz zajęć dodatkowych dla uczniów dotyczących rozwijania kompetencji
cyfrowych.

Andrzej Kopacki zapytał, jakie kryteria należało spełniać, aby otrzymać ww. wsparcie.

Beata Pierzchewicz odpowiedziała, że wsparcie dotyczy drugiego etapu tego zakresu i
obejmuje placówki, które zgłosiły zapotrzebowanie na tego typu projekt.

Katarzyna Dysarz przypomniała, iż nie było większego zainteresowania doposażeniem
pracowni komputerowych. Dyrektor szkoły na osiedlu Cisowa zgłosił
zapotrzebowanie na pięć laptopów. Radna rozumie, że w takim razie jeśli będzie
obowiązkowe nauczanie zdalne to wszystkie dzieci będą miały odpowiedni sprzęt.

Kierownik wydziału wyjaśniła, iż wniosek o dofinansowanie był składany w miesiącu
lutym br., kiedy nie było pandemii, więc nie myślano wtedy o zdalnym nauczaniu.
Dodała, iż gmina zakupiła komputery do zdalnego nauczania.

Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Bożena Jankowska poinformowała, że
otrzymano w pierwszej turze 39 laptopów mimo, iż zapotrzebowanie było na ok. 200
laptopów. W drugiej turze było zapotrzebowanie na 120 laptopów, a otrzymano 42
sztuki. Bez dodatkowych laptopów dzieci realizowały naukę zdalnie, natomiast były
sytuacje, że dla rodzeństwa był jeden laptop. Dodała, iż dla potrzebujących komputery
ze szkoły wypożyczano dzieciom do domu, a także proponowano dzieciom
korzystanie ze sprzętu stacjonarnego w szkole. Poinformowała, iż na terenie gminy
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pięcioro uczniów uchylało się od zdalnego nauczania. Natomiast przed pandemią
również na terenie miasta uchylało się od nauczania ok pięciu uczniów.

Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia i poddał pod głosowanie ww.
projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2020/2021.

Zastępca prezydenta przypomniał, iż rok temu również przedłożono podobny projekt
uchwały, ponieważ od tam tego roku taki obowiązek ciąży na gminach zgodnie z
nowym prawem oświatowym.

W związku z brakiem osób zgłaszających się do dyskusji przewodniczący komisji
poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2020/2021.
Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2020/2021.
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Katarzyna Dysarz zapytała, czy strona urzędowa będzie starała się uruchomić na
osiedlu Cisowa oddział żłobkowy.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło odpowiedział, iż w chwili obecnej gmina nie
planuje uruchomić na osiedlu Cisowa oddziału żłobkowego, natomiast planuje
otworzyć odziały przedszkole na owym osiedlu.

Katarzyna Dysarz zwróciła uwagę, że w Łodzi jest duży problem z powodu braku
miejsc w przedszkolach, zapytała, jak to wygląda w Kędzierzynie-Koźlu.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło odpowiedział, że w mieście jest wystarczająca
liczba miejsc w przedszkolach, nawet w czasie pandemii, natomiast są wyjątki,
ponieważ niektóre sale posiadają małe metraże, ale w chwili obecnej są jeszcze wolne
miejsca, w które można alokować dzieci.

Katarzyna Dysarz zapytała, jakie gmina posiada w planach rozwiązania w sytuacji
zakażenia koronawirusem opiekunów w przedszkolach, żłobkach czy szkołach.
Przypomniała, iż zgodnie z ostatnią wypowiedzą ministra edukacji dyrektorzy mają
obowiązek wprowadzenia procedur dotyczących postępowania w przypadku
podejrzenia zakażeniem.

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że będą izolatoria w obiektach, dzieci będą miały
codziennie mierzoną temperaturę, warunki higieniczne będą musiały być
przestrzegane. W razie potrzeby dyrektor zawiesi nauczanie stacjonarne i wdroży
nauczanie zdalne.

Andrzej Kopacki zapytał, czy prace remontowe w obiektach szkolnych planowane
podczas wakacji udało się zakończyć.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że ze względu na pandemię środki finansowe były
ograniczone, natomiast niektóre prace wykonano terminowo.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia dnia 22 września o godz. 16:00.
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Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:00
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


